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PROTOKÓŁ NR III/3/2018 
 

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 18 grudnia 2018 roku,  
która odbyła się w budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 

 
 

Obrady rozpoczęto o godzinie 16-tej  
Obecnych 20 radnych. 

 

Porządek obrad 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.     
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu.  
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje. 
6. Podjęcie uchwały w spr. przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej lata 2019–2030. 
7. Uchwalenie budżetu miasta Mikołowa na 2019 rok, w tym:  
a) odczytanie projektu uchwały budżetowej; 
b) odczytanie opinii komisji Rady Miejskiej;  
c) przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji Rady Miejskiej oraz wniosków 
radnych;  
d) dyskusja nad projektem budżetu i przegłosowanie ewentualnych wniosków;  
e) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta na rok 2019.  
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie na 2018 rok; 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2018 – 2028; 
c) zmiany lokalnego programu pomocy społecznej; 
d) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Taborowa Kępa; 
e) dotacji na prace konserwatorskie przy obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru zabytków - 
Parafia Ewangelicko – Augsburska; 
f) przyjęcia Programu współpracy Gminy Mikołów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalności pożytku publicznego na rok 2019; 
g) wystąpienia Miasta Mikołowa ze Stowarzyszenia Gmin Górniczych w Polsce;  
h) dopłat do 1m3 wody i 1m3 odprowadzanych ścieków wynikających z taryfy dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mikołów; 
i) zmiany Uchwały nr XXXI/572/2009 RM Mikołowa z dnia 24.02.2009 r. w spr. przyjęcia 
Regulaminu Wynagradzania Nauczycieli w gimnazjach, szkołach podstawowych i przedszkolach, 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Mikołów.  
 9. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 
10. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
11. Wolne głosy.        
 
Do punktu 1 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa Katarzyna Syryjczyk – Słomska przywitała 
wszystkich przybyłych na posiedzenie. Otworzyła sesję i stwierdziła  prawomocność obrad.  
 

Do punktu 2 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska przedstawiła porządek obrad.  
 

Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, w imieniu Burmistrza, zaproponował wnieść do porządku 
obrad projekty uchwał w sprawie: 
- określenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz informacji o terminach i miejscu składania deklaracji oraz określenia warunków i trybu 
składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej – druk – j, 
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- uchylenia załącznika nr 2 do uchwały nr I/4/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 20 listopada 
2018 roku w sprawie zmian w budżecie na rok 2018 i przyjęcia skorygowanego załącznika nr 2 do 
uchwały nr I/4/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 20 listopada 2018 roku w sprawie zmian w 
budżecie na rok 2018 – druk – k. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad, wraz z zaproponowaną zmianą.     
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.  
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
Do punktu 3 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska przedstawiła protokół z poprzedniej sesji. 
Poinformowała, iż do protokołu nie wniesiono żadnych uwag, ani zmian. 
Protokół przyjęto przez aklamację.  
 

Do punktu 4 
 
Radna Aneta Esnekier złożyła zapytanie w sprawie obwieszczeń o terminach i miejscach polowań 
łowieckich.  
 
Do punktu 5 

 
Radna Stanisława Hajduk – Bies poinformowała, iż odpowiedź na interpelację otrzymała po 
terminie, i zaapelowała o udzielanie odpowiedzi w terminie 14 dni. 
 
Nastąpiła dyskusja dot. definicji oraz treści składanych interpelacji, w której głos zabrali: 
- radna Stanisława Hajduk – Bies, 
- burmistrz Stanisław Piechula, 
- radca prawny Anna Wierzbica, 
- przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska.   
 
Do punktu 6 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej lata 2019–2030. Poinformowała, iż opinie wszystkich 
komisji do projektu uchwały są pozytywne.  
 
Skarbnik Miasta Danuta Jasińska–Gdaniec odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej do przedstawionego projektu uchwały.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.     
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, sprzeciwu nie było, wstrzymujących – 2.  
Uchwała nr III/23/2018 została podjęta większością głosów.  
 
Do punktu: 

 7a) Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta na rok 2019. 

Skarbnik Miasta Danuta Jasińska – Gdaniec: 
- odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2019, 
- odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do budżetu miasta na rok 2019, 
- odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. możliwości sfinansowania 
deficytu przyjętego w projekcie budżetu na 2018 rok. 
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7b) Przewodniczący komisji Rady Miejskiej odczytali opinie komisji:  
- nr 1 ds. Samorządowych – pozytywna dla projektu budżetu na 2019 rok oraz wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2019 – 2030,  
- nr 2 ds. Budżetu – pozytywna dla projektu budżetu na 2019 rok oraz wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2019 – 2030,  
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej – pozytywna dla projektu budżetu na 2019 rok oraz wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2019 – 2030,  
- nr 4 ds. Rozwoju Miasta – pozytywna dla projektu budżetu na 2019 rok oraz wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2019 – 2030,  
- nr 5 ds. Ochrony Środowiska – pozytywna dla projektu budżetu na 2019 rok oraz wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2019 – 2030,  
- nr 6 ds. Społecznych – pozytywna dla projektu budżetu na 2019 rok oraz wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2019 – 2030,  
- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji – pozytywna dla projektu budżetu na 2019 rok oraz 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019 – 2030.  
 
7c) Brak głosów.   
 
7d) Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 
- wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Rupik, 
- radna Stanisława Hajduk – Bies, 
- przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk – Słomska, 
- radna Grażyna Ostafin, 
- Burmistrz Stanisław Piechula, 
- skarbnik miasta Danuta Jasińska – Gdaniec. 
 
7e) Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww projektu uchwały.   

 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, sprzeciwu nie było, wstrzymujących – 3.  
Uchwała nr III/24/2018 została podjęta większością głosów.  
 
Do punktu 8: 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska przedstawiła projekt uchwały w sprawie: 
 
a) zmian w budżecie na 2018 rok; 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje:  
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących - 1; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.     
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr III/25/2018 została podjęta jednogłośnie.   
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2018 – 2028; 
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Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących - 1. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.     
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr III/26/2018 została podjęta jednogłośnie.   
 
c) zmiany lokalnego programu pomocy społecznej; 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 7 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.     
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr III/27/2018 została podjęta jednogłośnie.   
 
d) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Taborowa Kępa; 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 8 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.     
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr III/28/2018 została podjęta jednogłośnie.   
 
e) dotacji na prace konserwatorskie przy obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru 
zabytków; 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w 
głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.     
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr III/29/2018 została podjęta jednogłośnie.   
 
f) przyjęcia Programu współpracy Gminy Mikołów z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalności pożytku publicznego na rok 
2019; 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 7 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.     
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr III/30/2018 została podjęta jednogłośnie.   
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g) wystąpienia Miasta Mikołowa ze Stowarzyszenia Gmin Górniczych w Polsce;  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały był 
omawiany przez Komisję nr 10 ds. Szkód Górniczych – Komisja, w wyniku głosowania - za 0, 
przeciw 0, wstrzymujących – 3, nie zajęła stanowiska. 
 
Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 
- radna Stanisława Hajduk – Bies, 
- Burmistrz Stanisław Piechula, 
- wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Rupik, 
- przewodniczący Komisji  nr 10 ds. Szkód Górniczych, radny Andrzej Sukiennik. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.     
 

Za przyjęciem głosowało 12 radnych, przeciw 1, wstrzymujących – 6.   
Uchwała nr III/31/2018 została podjęta większością głosów.    
 
h) dopłat do 1m3 wody i 1m3 odprowadzanych ścieków wynikających z taryfy dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mikołów; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 7 
radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.     
 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr III/32/2018 została podjęta jednogłośnie.   
 
i) zmiany Uchwały nr XXXI/572/2009 RM Mikołowa z dnia 24.02.2009 r. w sprawie przyjęcia 
Regulaminu Wynagradzania Nauczycieli w gimnazjach, szkołach podstawowych 
i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Mikołów;  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 7 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.     
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, sprzeciwu nie było, wstrzymujących – 1.    
Uchwała nr III/33/2018 została podjęta większością głosów.    
 
j) określenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz informacji o terminach i miejscu składania deklaracji oraz określenia 
warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że: 
- projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: 
za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0, 
- w sprawie były przeprowadzone konsultacje społeczne – z protokołu wynika, że do projektu 
uchwały nie wpłynęły żadne opinie, wnioski ani uwagi.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.     
 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr III/34/2018 została podjęta jednogłośnie.   
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k) uchylenia załącznika nr 2 do uchwały nr I/4/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 20 
listopada 2018 roku w sprawie zmian w budżecie na rok 2018 i przyjęcia skorygowanego 
załącznika nr 2 do uchwały nr I/4/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 20 listopada 2018 
roku w sprawie zmian w budżecie na rok 2018; 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.     
 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr III/35/2018 została podjęta jednogłośnie.   
 
Do punktu 9 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że:  
- wpłynęło zawiadomienie dotychczasowego klubu radnych „Dla dobra Mieszkańców”, który 
zmienił nazwę na: „Prawo i Sprawiedliwość”; 
- wpłynęła odpowiedź na wniosek z poprzedniej sesji w sprawie utrzymania dróg na terenie miasta; 
- wpłynęło pismo Zastępcy Burmistrza Mateusza Handla dot. zasad przekształcania prawa 
użytkowania wieczystego gruntów na podstawie ustawy z dnia 20 lipca 2018 r. Pismo było również 
skierowane do komisji nr 2 i 4; 
- wpłynęło pismo Komunikat Krajowej Izby Kominiarzy dot. prośby o rozpropagowanie informacji 
o obowiązkach właścicieli i zarządców budynków, związanych z bezpiecznym użytkowaniem 
przewodów kominowych w okresie grzewczym. 
Ponadto przestawiła wstępną propozycję planu pracy Rady Miejskiej na 2019 r. Zaproponowała 
wniesienie uwag oraz dodatkowych propozycji dot. tematów sesji.  
 
Do punktu 10 

Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula: 
- przekazał sprawozdanie z realizacji uchwał, 
- poinformował, iż wszystkie ważniejsze wydarzenia, które miały miejsce w okresie 
międzysesyjnym znajdują się w comiesięcznym Informatorze Urzędu Miasta, zamieszczonym 
w BIP. 
 
Do punktu 11 

Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik, w imieniu radnego powiatowego Łukasza Osmalaka 
oraz Stowarzyszenia „Uśmiech”, zaprosił wszystkich do udziału w finale akcji „Biuro św. 
Mikołaja”, które odbędzie się w najbliższą sobotę na rynku o godz. 10,00. 
 
Radna Grażyna Ostafin zaproponowała, aby przeprowadzić dyskusję w sprawie bonifikaty od 
opłaty w związku z wyjściem w życie ustawy o przekształceniu prawa użytkowania wieczystego 
gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe, w prawo własności tych gruntów.  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że temat ten będzie 
omawiany na posiedzeniach komisji. Ponadto poinformowała, że rodzice dzieci szkolnych apelują, 
aby nie organizować zajęć dzieci na zewnątrz szkoły podczas, gdy przekroczone są normy 
zanieczyszczenie powietrza. Zwróciła się do Burmistrza z prośbą, aby wystąpić z takim apelem do 
dyrektorów szkół i przedszkoli. 
 
Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula poinformował, iż po zamontowaniu mierników 
zanieczyszczenia powietrza, dyrektorzy szkół i przedszkoli zostali zobligowani do zadbania o to, 
aby w czasie dużego zanieczyszczenia nie wyprowadzać dzieci na zewnątrz.       
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Zastępca Burmistrza Mateusz Handel podziękował radnym za uchwalenie budżetu oraz 
pogratulował radnemu Łukaszowi Rygule objęcia stanowiska sekretarza w Starostwie Powiatowym. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska złożyła wszystkim życzenia świąteczne.  
 
Z uwagi na brak dalszych głosów dyskusji i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady 
Miejskiej podziękowała za udział w obradach i ogłosił zamknięcie sesji o godz. 17 35. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 
dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej 
urzędu: sesja.mikolow.eu  
Obsługa sesji: 

Przewodnicząca  
(Grażyna Kozicka)                                                                      Rady Miejskiej 
                                                             
(Monika Graca – Kierzkowska)  

(Katarzyna Syryjczyk – Słomska) 
 (Katarzyna Pustułka)                                                                     


